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INTERPELACJA 

 

w sprawie obsługi komunikacyjnej nowych inwestycji w rejonie ul. Dziadoszańskiej. 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwrócili się do mnie mieszkańcy zaniepokojeni faktem, iż w rejonie  

ul. Dziadoszańskiej / Zwierzchowskiego / Sarbinowskiej planowane są w najbliższym 

czasie bardzo duże inwestycje związane z budową m.in. hal magazynowych. 

Mieszkańcy obawiają się, że obecnie istniejąca infrastruktura drogowa jest 

niewystarczająca. Miasto Poznań ponadto wystawiło na sprzedaż nieruchomości  

w rejonie ul. Sarbinowskiej co również w przyszłości wiązać się będzie z wzmożonym 

ruchem pojazdów ciężarowych (kilkaset TIRów na dobę). W chwili obecnej rejon  

ul. Zwierzchowskiego obsługiwany jest praktycznie tylko przez ul. Kurlandzką. 

Konieczne jest więc jest zaplanowanie alternatywnego dojazdu. 

 W związku z powyższym proszę o informację, jak ma być rozplanowany dojazd 

do zaplanowanych inwestycji? Jakie działania podejmuje Miasto, aby uniknąć 

wzmożonego ruchu na ul. Kurlandzkiej? 
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